

Auto Magic

Professional Car Care®

EXTERIOR DETAILING

E-Z Beads™

Express Spray Wax & Beading Tunnel Rinse Agent

VOC COMPLIANT
BODYSHOP SAFE

PRECAUTIONS ON BACK LABEL

No. **47**

Container Intended for #47 E-Z Beads Only

No. 47 E-Z Beads™

E-Z Beads Spray Wax is designed to add shine and beading action to almost any surface, including paint, glass, chrome and trim. Great for use as a rinsing agent in a tunnel car wash or as an express wax in a foam gun. VOC compliant, body shop safe. **DIRECTIONS:** Dilute E-Z Beads 300:1. Mist evenly onto the vehicle using a foam gun or conventional car wash equipment. Rinse with water. Dry vehicle. The dilution ratio can be increased depending on water hardness.

E-Z Beads Spray Wax est conçu pour conférer de l'éclat et de l'effet de perlage à presque toutes les surfaces, y compris la peinture, le verre, le chrome et les garnitures. Parfait comme rincure dans un tunnel de lavage ou comme cérumen express dans un pulvérisateur à mousse. Conforme aux COV, sans danger pour les ateliers de carrosserie. **MODE D'EMPLOI:** Diluer le E-Z Beads 300:1. Vaporiser uniformément sur le véhicule à l'aide d'un pulvérisateur à mousse ou d'un équipement de lavage de voiture conventionnel. Rincer à l'eau. Sécher le véhicule. Le taux de dissolution peut être augmenté en fonction de la densité de l'eau.



DANGER - Causes serious eye damage. Wear protective gloves / protective clothing / eye protection / face protection. IF IN EYES: Rinse cautiously with water for several minutes. Remove contact lenses, if present and easy to do. Continue rinsing. Immediately call a POISON CENTER / doctor. Dispose of contents / container in accordance with local / regional / national / international regulation.

DANGER - Provoque de graves lésions oculaires. Porter des gants de protection / vêtements de protection / protection des yeux / protection du visage. EN CAS DE CONTACT AVEC LES YEUX: Rincer avec précaution à l'eau pendant plusieurs minutes. Enlever les lentilles cornéennes, si elles sont présentes et faciles à faire. Poursuivre le rinçage. Appeler immédiatement un CENTRE ANTIPOISON / médecin. Eliminer le contenu / conteneur conformément à la réglementation locale / régionale / nationale / internationale.

Contains (CAS#): DI WATER (7789-20-0), Hydrotreated distillate, middle (Ink Oils) (64742-46-7), Quaternary Ammonium Compounds, DiCocaoalkyl, Dimethyl, Chlorides (61789-77-3), 2-Butoxyethanol (111-76-2), propan-2-ol (67-63-0), Ethanol, 2,2'-iminobis-, N-coco Alkyl Derivs., N-oxides (61791-47-7). For more ingredient information visit www.automagic.com or call toll free 1-800-729-7600.

FOR PROFESSIONAL USE ONLY

LIMITATION OF LIABILITY: Auto Magic® Distributors and/or ITW agents will not be liable for any loss or damage arising from this product, whether direct, indirect, special, incidental or consequential, regardless of the legal theory asserted, including warranty, contract, negligence or strict liability. Auto Magic® products should always be used as directed.

Auto Magic
Professional Car Care®

Manufactured in USA of foreign and US components

Auto Magic is a trademark of ITW Evercoat
a division of Illinois Tool Works Inc.
6600 Corneli Rd, Cincinnati, OH 45242
513-489-7600 | AutoMagic.com

ITW Permatex Canada
a division of Illinois Tool Works Inc.
101-2360 Bristol Circle
Oakville, ON Canada L6H 6M5 (12347AM-3) 12.2020

Auto Magic

Professional Car Care®

EXTERIOR DETAILING

E-Z Beads™

Express Spray Wax & Beading Tunnel Rinse Agent

VOC COMPLIANT
BODYSHOP SAFE

PRECAUTIONS ON BACK LABEL

No. **47**

Container Intended for #47 E-Z Beads Only

No. 47 E-Z Beads™

E-Z Beads Spray Wax is designed to add shine and beading action to almost any surface, including paint, glass, chrome and trim. Great for use as a rinsing agent in a tunnel car wash or as an express wax in a foam gun. VOC compliant, body shop safe. **DIRECTIONS:** Dilute E-Z Beads 300:1. Mist evenly onto the vehicle using a foam gun or conventional car wash equipment. Rinse with water. Dry vehicle. The dilution ratio can be increased depending on water hardness.

E-Z Beads Spray Wax est conçu pour conférer de l'éclat et de l'effet de perlage à presque toutes les surfaces, y compris la peinture, le verre, le chrome et les garnitures. Parfait comme rincure dans un tunnel de lavage ou comme cérumen express dans un pulvérisateur à mousse. Conforme aux COV, sans danger pour les ateliers de carrosserie. **MODE D'EMPLOI:** Diluer le E-Z Beads 300:1. Vaporiser uniformément sur le véhicule à l'aide d'un pulvérisateur à mousse ou d'un équipement de lavage de voiture conventionnel. Rincer à l'eau. Sécher le véhicule. Le taux de dissolution peut être augmenté en fonction de la densité de l'eau.



DANGER - Causes serious eye damage. Wear protective gloves / protective clothing / eye protection / face protection. IF IN EYES: Rinse cautiously with water for several minutes. Remove contact lenses, if present and easy to do. Continue rinsing. Immediately call a POISON CENTER / doctor. Dispose of contents / container in accordance with local / regional / national / international regulation.

DANGER - Provoque de graves lésions oculaires. Porter des gants de protection / vêtements de protection / protection des yeux / protection du visage. EN CAS DE CONTACT AVEC LES YEUX: Rincer avec précaution à l'eau pendant plusieurs minutes. Enlever les lentilles cornéennes, si elles sont présentes et faciles à faire. Poursuivre le rinçage. Appeler immédiatement un CENTRE ANTIPOISON / médecin. Eliminer le contenu / conteneur conformément à la réglementation locale / régionale / nationale / internationale.

Contains (CAS#): DI WATER (7789-20-0), Hydrotreated distillate, middle (Ink Oils) (64742-46-7), Quaternary Ammonium Compounds, DiCocaoalkyl, Dimethyl, Chlorides (61789-77-3), 2-Butoxyethanol (111-76-2), propan-2-ol (67-63-0), Ethanol, 2,2'-iminobis-, N-coco Alkyl Derivs., N-oxides (61791-47-7). For more ingredient information visit www.automagic.com or call toll free 1-800-729-7600.

FOR PROFESSIONAL USE ONLY

LIMITATION OF LIABILITY: Auto Magic® Distributors and/or ITW agents will not be liable for any loss or damage arising from this product, whether direct, indirect, special, incidental or consequential, regardless of the legal theory asserted, including warranty, contract, negligence or strict liability. Auto Magic® products should always be used as directed.

Auto Magic
Professional Car Care®

Manufactured in USA of foreign and US components

Auto Magic is a trademark of ITW Evercoat
a division of Illinois Tool Works Inc.
6600 Corneli Rd, Cincinnati, OH 45242
513-489-7600 | AutoMagic.com

ITW Permatex Canada
a division of Illinois Tool Works Inc.
101-2360 Bristol Circle
Oakville, ON Canada L6H 6M5 (12347AM-3) 12.2020